
Na Igu je še veliko dela
in problemov

Le 10 km od Ljubljane, na samem robu pre-
stolnke Slovenije, je Ig, kraj, ki po komunalni
opremljenostrin urejenosti lahko rederao sodi
med nerazvite kraje v Sloveniji.

Ravno zaradi tega sta trud in prizadevnost kra-
janov toliko manj opazna in uspešna. Tudi s sa-
moprispevkom smo gradili, asfaltirali smo precej
cest (razen v vasi Sarsko in nekaterih ulic na Igu),
uredili razsvetljavo in §e marsikaj drugega. Ali
kaj, ko smo pri tako velikih nalogah največkrat
nemočni.

Vaščani Sarskega so še danes brez vodovoda,
tudi na Igu je vodovod potreben obnovitve. Naj-
bolj pereče pa je stanje na področju kanalizacije.
Prav v letu 1993 samo skoraj vso energijo usmerili
v reševanje te problematike. S krajani smo opra-
vili številne razgovore in veliko hudih besed je
bilo izrečenih, predno smo se dogovorili za višine
sofinanciranja (saj te znašajo od 500 DEM za
asfalt in 300 DEM za kanalizacijo na družino).
Stvari so se le premaknile v delu novega naselja
Rastuke in od Mizarstva do »Doma obrambne
vzgoje«? Oba sistema sta priključena na glavni
kanal, ki vodi iz Drage ob čistilni napravi in je bil
dokončan v letu 1992.

Tudi sanacija ižanskega vodovoda se nadaljuje,
v celoti je bilo obnovljeno črpališče, zamenjanih
je bilo precej dotrajanih cevi in s tem so se bistve-
no zmanjšale izgube.

Lani je bilo asfaltiranih še 2500 m vaških cest na
Igu, v Iški Loki in Mateni. K dokaj dobremu
vzdrževanju makadamskih cest je pripomoglo ko-

riščenje peska iz peskoloma last KS Ig in s pomoč-
jo delavcev, ki sta delala v okviru javnih del.

Na pol poti je ostalo poimenovanje ulic na Igu,
pa ne zaradi komisije in organov KS Ig, ampak
zaradi blokade dela skupščine mesta Ljubljane.
Skoraj nerazumljivo, ampak res je, da predlog
poimenovanja ulic že več kot leto dni čaka na
potrditev te neresne skupščine.

V preteklem letu je KS Ig v celoti financirala
tudi dokončanje javne razsvetljave v »Čolnarski
ulici« na Igu, ter postavila dodatne svetilke še
drugje po Igu (v Rastuki) in na Sarskem.

Ogromno dela so v letu, ki je za nami, opravili
tudi ižanski gasilci. Vsa njihova prizadevanja so
usmerjena v izgradnjo novega gasilskega doma,
s katerim bi radi počastili 110. obletnico gasilske-
ga društva Ig. Pri tem jim pomaga Ministrstvo za
obrambo in KS Ig.

Bolj počasi potekajo priprave na izgradnjo nove
požte na Igu. Število telefonskih priključkov že
dolgo ne zadošča več potrebam našega kraja, pa
tudi bančni servis nujno potrebujemo.

Z veliko težavami se srečujejo tudi naši najmlaj-
ši. V OŠ na Igu hodi 600 učencev, na voljo imajo
enako kapaciteto prostorov, kot pred leti, ko jih
je bilo samo 300. Učenci razredne stopnje obisku-
jejo pouk v dveh izmenah, njihovi učni prostori pa
so v 130 let stari zgradbi in ne malokrat jih pri
pouku obišče prava miš. Stvar se nekoliko premi-
ka, saj ravno v tem času pridobivamo dokumenta-
cijo za adaptacijo in dograditev šole. Pri tem nam
po svojih močeh pomaga občina Vič-Rudnik.

Ogromno dela in problemov je vezanih na Ig in
ostale vasi na Ižanskem. Krajani zares upamo, da
bomo ujeli ostale kraje in da bo nova občina
motivacija in gonilo nadaljnjega razvoja. Tudi
doseženi, vseeno ne majhni uspehi, so spodbuda
za nadaljnje delo.

SVET KS IG


